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RG.0002.11.2012 
 

Protokół  Nr XIII/2012 
z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 29 marca 2012 roku 
odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy Radomyśl nad Sanem  

 
 
Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 909, a zakończyła               
o godz. 1407. 
 
Ad.I. Godz. 909 
Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 
powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę 
obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia sesji 
uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 (radny Kazimierz Pasztaleniec był 
nieobecny). 
Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.II. Godz. 911 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  porządek obrad sesji. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bolesław Puka wystąpił o wykreślenie z 
zaproponowanego porządku obrad punktu dotyczącego przyjęcia projektu uchwały w 
sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
Radny motywował to tym, że wg informacji, które do niego dotarły, projekt 
powyższy wzbudził pewne kontrowersje i dyskusję podczas posiedzenia jednej z 
Komisji. Dlatego też,  aby nie wprowadzać niezdrowej atmosfery zawnioskował o 
wykreślenie przedmiotowego punktu. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński powiedział, że nie ma istotnych 
powodów, aby wycofać projekt uchwały. Obecnie funkcję Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy pełni tylko jedna osoba i dość często zdarza się, że zastępuje 
Przewodniczącego w trakcie różnych uroczystości czy spotkań. Jednakże wobec 
zgłoszonego wniosku o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały sprawie 
ustalenia zasad przyznawania diet dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, poddał 
go pod głosowanie.  
W głosowaniu za wnioskiem głosował 1 radny, 11 radnych było przeciw, 2 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
W związku z powyższym nie dokonano zmiany w porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaproponowany porządek 
obrad. 
W głosowaniu porządek obrad został przyjęty – 13 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
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Porządek obrad sesji: 
I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 
V. Informacja na temat aktualnego stanu funkcjonowania Gminnego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. 
VI. Sprawozdanie z prac Komisji Stałych Rady Gminy. 
VII. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami mogącymi realizować zadania 
pożytku publicznego za 2011 rok. 

VIII. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 
1) zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy (dot. nieruchomości 

położonej w m. Radomyśl nad Sanem), 
2) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Radomyśl nad 
Sanem, 

3) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Podkarpackiemu na 
realizację zadania publicznego pn. „Budowa chodników w ciągu dróg 
wojewódzkich: Nr 854 w miejscowości Chwałowice i Nr 856 w 
miejscowościach Antoniów, Radomyśl nad Sanem, Wola Rzeczycka”, 

     4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Stalowowolskiemu, 
               5) przystąpienia Gminy Radomyśl nad Sanem do realizacji w 2012r. 

projektu pn. „Czas na aktywność w Gminie Radomyśl nad Sanem” w 
ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

6) zmiany uchwały Nr XXVI/249/01 Rady Gminy Radomyśl z dnia 30 
listopada 2001 r. w sprawie określenia liczby punktów sprzedaży 
napojów alkoholowych powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) 
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu 
sprzedaży na terenie gminy Radomyśl,  

                7) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad 
Sanem w 2012 roku, 

                8) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki, 

                9)  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem, 
                10) zmian w uchwale budżetowej na rok 2012, 
                11) zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu, 
                12) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Banku Gospodarstwa 

Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w ramach PROW 
inwestycji „Budowa ogólnodostępnej sali gimnastycznej i łącznika z 
istniejącym budynkiem Zespołu Szkół w Rzeczycy Długiej”, 

                13) uchwalenia planu pracy Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2012   
rok, 
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                 14) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Radomyśl    
nad Sanem na 2012r.,  

                 15) ustalenia zasad przyznawania diet dla Wiceprzewodniczącego Rady   
Gminy, 

                 16) dokonania wpisów do „Księgi Zasłużonych” dla Gminy Radomyśl nad 
Sanem. 

     IX.   Przyjęcie Deklaracji Rady Gminy w sprawie uczczenia Narodowego Dnia 
Pamięci „Żołnierzy Wyklętych”.  

      X.     Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 
XI. Zakończenie XIII sesji Rady Gminy. 
 

Ad. III. Godz. 919                                   
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół                    
z poprzedniej sesji Rady Gminy z dnia 26.01.2012r. znajdował się zwyczajowo do 
wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe 
radnym.  W związku z tym zaproponował, aby przyjąć go bez odczytywania. 
Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 
Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania                      
w głosowaniu  – 12 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące”. 
 
Ad.IV. Godz. 920 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 
na sesji  Rady Gminy odbytej w dniu 26.01.2012r.  oraz wniosków zgłoszonych na 
posiedzeniach Stałych Komisji Rady Gminy. 
 
Wniosek zgłoszony przez radną Małgorzatę Krawiec: 
1. „Usunięcie usterek wykonawczych remontu Domu Ludowego w Woli 
Rzeczyckiej”. 
Odpowiedź: 
Przegląd Domu Ludowego zostanie dokonany w kwietniu przez Urząd Gminy wraz z 
wykonawcą. 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Bolesława Pukę: 
2. „ Wystąpić do Wojewódzkiego Zarządu Dróg o postawienie znaku ograniczenia 
prędkości do 60 km/h przed znakiem teren zabudowany w Żabnie”. 
Odpowiedź: 
Wniosek został skierowany do Rejonu Dróg Wojewódzkich w Stalowej Woli. W 
odpowiedzi poinformowano, że miejscowość Żabno znajduje się w terenie 
zabudowanym oznakowanym tablicami D-42 tj. „teren zabudowany” z istniejącym już 
ograniczeniem prędkości 50/60 km/h. Wedle bliższych informacji Rejonu Dróg 
Wojewódzkich ma przyjąć wniosek do realizacji.  
 
3. „ Wymienić dotychczasowy znak ostrzegawczy tzw. „trójkąt” na znak „stop” na 
rozgałęzieniu drogi gminnej łączącej się z drogą wojewódzką (rozgałęzienie od 
strony Radomyśla).” 
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Odpowiedź: 
Wymieniony został znak A-7 „ustąp pierwszeństwa” na znak B-20 „STOP” przy 
skrzyżowaniu z drogą gminną nr 101325R w m. Żabno przez Rejon Dróg 
Wojewódzkich w Stalowej Woli. 
 
4. „Proszę o informację na temat wykonania oświetlenia ulicznego na drodze 
wojewódzkiej pomiędzy miejscowościami Żabno i Radomyśl. W/w sprawie zwracają 
się z pytaniem mieszkańcy Żabna.”  
Odpowiedź: 
W ubiegłym roku zlecone zostało wykonanie projektu technicznego oświetlenia na 
tym odcinku po prawej stronie drogi wojewódzkiej. Tenże projekt  w pasie drogi 
wojewódzkiej nie został uzgodniony z PZDW RDW w Stalowej Woli. Wobec 
powyższego oświetlenie uliczne zostanie zaprojektowane po lewej stronie drogi 
wojewódzkiej na działkach prywatnych wzdłuż koncepcji budowy ciągu pieszo – 
rowerowego. 
 
5. „ W dalszym ciągu zgłaszam sprawę wyodrębnienia i sprzedaży 2 – ch działek 
budowlanych na działce gminnej ( dawne pastwisko za stadionem).” 
Odpowiedź: 
Część dokumentacji w księgach wieczystych dot. tych działek zaginęła. Powierzchnia 
całej działki wynosi około 20 ha. Cześć działki o pow. około 8 ha nie można 
skomunalizować ze względu właśnie na brak dokumentów. Możliwe było by 
wydzielenie ok. 14 ha i skomunalizowanie tego terenu. Konieczne jest jednak 
rozgraniczenie, którego koszt wynosi około 16 tyś zł. Obecnie wskazane jest 
wstrzymanie się z uruchomieniem procedury ze względu na brak pewności co do 
znalezienia chętnych na zakupienie działek. 
 
Wniosek zgłoszony przez radnego Jerzego Gorczycę: 
6. „ Zwracam się z prośbą o zamontowanie nowej lampy oświetleniowej na słupie Nr 
7/IV przy posesji Nr 34 w miejscowości Musików”. 
Odpowiedź: 
Wniosek ujęty w wykazie zadań oświetleniowych ( w załączeniu). Ogółem do 
wykonania jest 57 lamp oświetleniowych. Wnioski będą systematycznie realizowane 
wg ważności i kolejności  zgłoszenia.  
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 
7. „ Dowożenie dzieci do szkoły do czasu wybudowania chodnika ze względu na 
niebezpieczeństwo na drodze wojewódzkiej”. 
 
Odpowiedź: 
Regulacje prawne dotyczące dowożenia uczniów do szkół zawarte zostały w ustawie 
o systemie oświaty. Zgodnie z ustawą o systemie oświaty rada gminy ustala sieć 
prowadzonych przedszkoli,  oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, 
oraz publicznych szkół w taki sposób aby umożliwić wszystkim dzieciom spełnianie 
obowiązku szkolnego. Zgodnie z w/w ustawą droga dziecka do oddziału 



 5

przedszkolnego nie powinna przekraczać 3 km. Jeżeli przekracza 3 km, obowiązkiem 
gminy jest zapewnienie bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu dziecka 
lub zwrot kosztów przejazdu dziecka i opiekuna środkami komunikacji publicznej, 
jeżeli dowożenie zapewniają rodzice. 
Droga dziecka z domu do szkoły nie może przekraczać: 
- 3 km – w przypadku uczniów klas I-IV szkół podstawowych, 
- 4 km w przypadku uczniów V i VI szkół podstawowych oraz uczniów gimnazjów. 
Jeżeli droga dziecka z domu do szkoły, w której obwodzie dziecko mieszka 
przekracza w/w odległości to obowiązkiem gminy jest zapewnienie bezpłatnego 
transportu i opieki w czasie przewozu lub zwrot kosztów przejazdu środkami 
komunikacji publicznej. 
 
8. „ Uruchomienie przewozu na Sanie w Czekaju”. 
Odpowiedź: 
Przewóz na Sanie w Czekaju Pniowskim funkcjonuje w zależności od warunków 
panujących na rzece. 
 
9. „ Utwardzenie drogi przeciwpowodziowej Chwałowice – Popowice 1400 m”. 
Odpowiedź: 
Zadanie zostało zrealizowane w  2008/2009 roku. 
 
10. „ Utwardzenie drogi Chwałowice – Grudza 700m”. 
Odpowiedź: 
Zadanie zostało zrealizowane w 2010 roku. 
 
11. „ Utwardzenie drogi w m. Grudza przy wale”. 
Odpowiedź: 
Remont dróg przywałowych został wykonany przez PZMiUW. 
 
12. „ Utwardzenie drogi powiatowej Chwałowice – Witkowice”. 
Odpowiedź: 
Zadanie zrealizowane częściowo przez Powiat w 2011 roku w ramach usuwania 
skutków powodzi. 
 
13. „Budowa drogi Chwałowice – Łążek”.  
Odpowiedź: 
Brak środków w budżecie gminy. 
 
14. „Budowa oświetlenia w Chwałowicach: 
       - do stadionu „koniec wsi” – Odp. Zadanie ujęte w wykazie zadań   

oświetleniowych  
            - Podedwór – Rakówka – Odp. Zadanie zrealizowane w 2010 roku 
            - osiedle na Wygodzie  – Odp. Zadanie ujęte w wykazie zadań oświetleniowych. 
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Wnioski zgłoszone  na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 
w dniu 24.01.12r. 
 
1.Komisja postanowiła na najbliższym posiedzeniu rozpatrzyć temat funkcjonowania 
gminnej straży. W tym celu występuje o przygotowanie i przedstawienie sprawozdań 
z działalności z okresu ostatnich 5 lat z uwzględnieniem dotacji z budżetu gminy na 
straż oraz podziału tych środków na poszczególne jednostki OSP. Na posiedzenie 
zostaną zaproszeni przedstawiciele Zarządu Gminnego ZOSP RP w Radomyślu nad 
Sanem celem złożenia stosownych informacji i wyjaśnień, w tym ostatnich zjazdów 
wyborczych”. 
Odpowiedź: 
Posiedzenie Komisji w powyższej sprawie odbyło się w dniu 14 lutego 2012r.  
 
2. Komisja postanowiła zaprosić przedstawicieli Rejonowego Związku Spółek 
Wodnych w Tarnobrzegu oraz Gminnej Spółki Wodnej na posiedzenie Komisji w 
celu przedstawienia planów w zakresie konserwacji urządzeń melioracyjnych na 
terenie gminy w br.  
3. Komisja postanowiła o wystosowaniu zaproszenia na posiedzenie Komisji 
przedstawicieli Podkarpackiej Izby Rolniczej w związku z przedłożeniem informacji 
na temat materiału siewnego i rent rolniczych. 
Odpowiedź: 
Posiedzenie Komisji w powyższych sprawach odbędzie się w odrębnie ustalonym 
terminie. 
 
4. Komisja proponuje zorganizowanie spotkania z przedstawicielami Podkarpackiego 
Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych celem rozpatrzenia tematu dotyczącego 
zabezpieczenia wałów, remontu dróg dojazdowych do obwałowań i przedłożenia 
sprawozdania z wykonania robót w 2011r. 
Odpowiedź: 
Posiedzenie Komisji w powyższym temacie odbyło się w dniu 14 lutego 2012r.  
 
5. Komisja występuje o podjecie starań zmierzających do przebudowy przeprawy 
promowej przez rz. San. 
Odpowiedź: 
Wniosek został skierowany do Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. W 
odpowiedzi poinformowano, że został dokonany remont drogi dojazdowej od strony 
m. Wrzawy i Czekaj Pniowski przez ułożenie płyt drogowych żelbetowych. 
Wykonana została obustronna interaktywna sygnalizacja świetlna, umocniony został 
erodowany brzeg za pomocą opaski kamienno – faszynowej. PZDW ponosi również 
koszty utrzymania promu oraz łodzi. Środki finansowe uzyskiwane z opłat za usługi 
przewozu są nikłe w porównaniu do ponoszonych kosztów funkcjonowania 
przeprawy. 
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Wniosek zgłoszony  na posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w 
dniu 24.01.12r. 
Komisja postanowiła zaprosić na posiedzenie Komisji Dyrektor Gminnego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem  
P. Annę Typiak celem przedstawienia informacji na temat aktualnej sytuacji zakładu 
i jego funkcjonowania.  
Odpowiedź: 
Posiedzenie Komisji w powyższej sprawie odbyło się w dniu 23 lutego 2012r.  
Po przedstawieniu informacji dotyczącej wykonania wniosków radnych Wójt Gminy 
poinformował o stanie przygotowania oraz podpisanych umowach w zakresie 
realizacji inwestycji. 
Wójt powiedział, że Urząd Gminy otrzymał pozytywną na dofinansowanie budowy 
kompleksu boisk „Orlik” w Rzeczycy Długiej. Dofinansowanie z Urzędu 
Marszałkowskiego wyniesie 333 tyś zł, z budżetu państwa 500 tyś zł. Zadanie jest 
obecnie na etapie projektowania. Została również podpisana umowa dot. 
modernizacji Stacji Uzdatniania Wody w Radomyślu nad Sanem oraz remontu sieci 
wodociągowej w Dąbrówce, Radomyślu i budowę sieci w Musikowiu. 
Dofinansowanie z Regionalnego Programu Operacyjnego na to zadanie wyniesie 
ponad 2 mln zł. Podpisana została także umowa na przebudowę boiska trawiastego w 
Rzeczycy Długiej w ramach programu LEADER na kwotę 100 tyś zł. Ponadto gmina 
otrzyma 25 tys zł na urządzenie świetlicy w Woli Rzeczyckiej. Wójt nadmienił, że 
obecnie oczekujemy na decyzję w sprawie dofinansowania z RPO zadania dot. 
utworzenia Centrum Edukacji Ekologicznej w Radomyślu.  
 
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński powiedział, że  od III kadencji Rady Gminy 
zgłaszał wnioski, które dotychczas nie zostały zrealizowane. Zwrócił uwagę na pilną 
potrzebę budowy chodników, która bardzo się przeciąga, na konieczność 
modernizacji wałów, dróg dojazdowych  do wałów, budowę oświetlenia jak również 
modernizację przeprawy promowej w Czekaju Pniowskim. Realizacja tych zadań jest 
odkładana, a powinny być wykonane ze względu na zapewnienie bezpieczeństwa 
mieszkańcom. 
 
Ad.V. Godz. 945  
W kwestii  aktualnego stanu funkcjonowania Gminnego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem na wstępie zabrała głos 
Dyrektor GSPZOZ Anna Typiak. 
P. Typiak wyraziła opinię, że zakład funkcjonuje prawidłowo i cieszy się dobrą 
opinią wśród pacjentów. W porównaniu do roku poprzedniego ustabilizowała się 
sytuacja jeżeli chodzi o opiekę lekarską i obecnie w każdym ośrodku przyjmuje 
lekarz. Zapewniona jest opieka pielęgniarska do godz. 18.00, dobrze funkcjonuje 
rehabilitacja. 
Odnośnie ilości pacjentów Dyrektor stwierdziła, że nie jest prawdą, iż pacjenci 
odchodzą z ośrodków zdrowia z terenu gminy, ponieważ w porównaniu z rokiem 
poprzednim w bieżącym liczba pacjentów zwiększyła się. W latach 2009 – 2010 były 
przeprowadzane remonty w ośrodkach, dlatego też były pewne problemy ze 
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świadczeniem usług. Stąd też mogła wyniknąć mniejsza liczba pacjentów. Obecnie 
sytuacja stabilizuje się i liczba zapisów rośnie. Dyrektor poinformowała, że na 
bieżący rok zostały podpisane aneksy do kontraktów, jednak nie było możliwości 
przeprowadzenia negocjacji. Wysokość kontraktów kształtuje się na poziomie 
zbliżonym do lat poprzednich i ogółem kwota ta wynosi 120 tyś zł miesięcznie. 
Zakład ma podpisane umowy z NFZ na realizacje programów profilaktycznych np. w 
zakresie leczenia chorób odtytoniowych, chorób układu krążenia, profilaktyki 
gruźlicy. Odnośnie trudnej sytuacji finansowej Dyrektor wyjaśniła, że wpływ na ten 
stan miały koszty związane z przeprowadzanymi remontami budynków ośrodków 
zdrowia. Ponadto koszty utrzymania obiektów są bardzo wysokie, drogie są także 
środki higieniczne. Dyrektor nadmieniła o problemach w ubiegłych latach 
związanych z zapewnieniem opieki lekarskiej w ośrodku zdrowia w Antoniowie. 
Wiązało się z niewykorzystaniem urlopu głównie przez Doktor Danutę Podgórską i 
koniecznością wypłaty ekwiwalentu za niewykorzystany urlop. W celu poprawienia 
sytuacji finansowej zakład może podjąć działania, które będą jednak niekorzystne dla 
pacjentów. Wiązałoby się to z ograniczeniem dostępu do badań. Możliwe jest także 
zredukowanie zatrudnienia, ale tylko w minimalnym stopniu. Dotyczyłoby to tylko 
osób z obsługi. Ostatecznością byłaby likwidacja ośrodków zdrowia w Rzeczycy 
Długiej i Antoniowie i skupienie się na jednym ośrodku w Radomyślu.  
W dalszej części zabrała głos Główna Księgowa GSPZOZ Mieczysława Pierścionek, 
która przedłożyła sprawozdanie finansowe za 2011 r. zakładu w odniesieniu do roku 
2010r. 
Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak w kwestii wyjaśnienia, co do kompetencji Rady 
Gminy w zakresie przyszłego funkcjonowania GSPZOZ poinformowała, że Rada w 
ciągu 3 miesięcy powinna podjąć decyzję o pokryciu straty Zakładu wynoszącego 
obecnie ponad 200 tyś zł. Jeżeli nie uczyni tego w założonym okresie to podejmuje 
uchwałę dotyczącą przekształcenia GSPZOZ bądź jego likwidacji. 
Radny Stanisław Kosiński odnośnie wypowiedzi Dyrektor GSPZOZ dotyczącej 
likwidacji ośrodków zdrowia w Antoniowie i Rzeczycy Długiej powiedział, że na 
taki krok nie będzie zgody mieszkańców. Społeczność lokalna powinna mieć 
zapewnioną opiekę medyczną, a likwidacja spowodowałaby wiele problemów w tym 
zakresie. Obecna sytuacja polegająca na funkcjonowaniu trzech ośrodków zdrowia na 
terenie gminy jest właściwa, a problem zadłużenia zakładu należy inaczej rozwiązać.   
Radna Marzena Garbacz odnośnie niewykorzystania urlopu przez Doktor Podgórską 
zapytała czy inni lekarze korzystali ze świadczeń urlopowych tj. otrzymali 
ekwiwalent za niewykorzystany urlop. 
Odpowiedzi na powyższe pytanie udzieliła Z-ca Dyrektora GSPZOZ Danuta 
Podgórska. Poinformowała, że kodeks pracy nie przewiduje wypłaty ekwiwalentu dla 
zatrudnionego pracownika. Ekwiwalent jest należny w przypadku rozwiązania 
umowy o pracę i nie wykorzystania urlopu. Doktor Podgórska wyjaśniła, że w jej 
przypadku nie było możliwości wykorzystania urlopu, gdyż nie byłaby zapewniona 
opieka lekarska w Antoniowie przez około 2,5 miesiąca. Okres ten wynikał z 
przysługującego jej i zaległego urlopu. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński zwrócił się do 
Przewodniczącego Rady Społecznej GSPZOZ Lesława Patera  o przedstawienie 
opinii co do funkcjonowania i sytuacji finansowej Zakładu. 
P. Lesław Pater poinformował, że w powyższej kwestii Rada Społeczna w dniu 
13.03. br. podjęła uchwałę, w której pozytywnie oceniła i zauważyła potrzebę 
przekształcenia GSPZOZ. Zdaniem Rady najkorzystniej byłoby, aby wszystkie 
ośrodki zdrowia na terenie gminy, pozostały w ramach jednego podmiotu. Ostateczny 
kształt opieki zdrowotnej i jej forma organizacyjna powinna być określona po 
przeprowadzeniu postępowania ofertowego. 
Zabierając głos radny Jacek Pamuła wyraził zdanie, że w przypadku gdy gmina 
pokryje zadłużenie zakładu, to trzeba mieć świadomość, iż nastąpi to albo 
zaciągniętego kredytu lub kosztem rezygnacji z realizacji inwestycji, co z pewnością 
wywoła dyskusję. Natomiast jeżeli chodzi o przekształcenie GSPZOZ to konieczne 
jest aby informacja  o tym zamiarze  została rozpropagowana jak najwcześniej, by 
społeczeństwo do tego odpowiednio  przygotować. Radny wyraził opinię, że efektem 
przekształcenia powinno być utworzenie podmiotu, który będzie w stanie przejąć 
ośrodki zdrowia i świadczyć usługi zdrowotne. 
Radny Jan Ziemniak zwrócił uwagę, że Rada Gminy nie była informowana na 
bieżąco o sytuacji finansowej, o problemach z narastającym zadłużeniem GSPZOZ. 
Obecnie Rada Gminy będzie musiała podjąć decyzję, co do przyszłości Zakładu i 
ponieść odpowiedzialność za tę decyzję. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz wypowiadając się w kwestii sytuacji finansowej GSPZOZ 
powiedział, że zadłużenie zakładu, być może nie tak w dużym stopniu, ale będzie 
rosnąć. Dlatego też trzeba podjąć jakąś decyzję. W kontekście problemów 
finansowych Zakładu należy spojrzeć również na kondycję finansową gminy. Trzeba 
będzie, w perspektywie bieżącego roku i lat przyszłych, szukać oszczędności w 
budżecie gminy, aby pokryć dług Zakładu. Należy zdać sobie także sprawę z tego, że 
pieniędzy będzie coraz mniej m.in. ze względu na wzrastające koszty utrzymania 
oświaty. Wynika to też z nowych zadań przypisywanych odgórnie samorządom przez 
państwo. Może się zdarzyć, że gmina nie znajdzie środków na spłatę zadłużenia 
GSPZOZ. Wójt wyraził opinię, że przekształcenie GSPZOZ w niepubliczny zakład 
będzie dobrym rozwiązaniem. Tego typu ośrodki istnieją w innych gminach i dobrze 
prosperują. Nie należy obawiać się podjęcia tego kroku, a pacjenci nie odczują zmian 
na gorsze wynikających z podjęcia tej decyzji. Możliwe jest utworzenie spółki przez 
lekarzy, czy pielęgniarki pracujących w obecnych ośrodkach zdrowia. Dzierżawili by 
oni od gminy obiekty zdrowotne, a z tego tytuły były by wpływu do budżetu. 
Z-ca Dyrektora GSPZOZ Danuta Podgórska powiedziała, że forma przekształcenia 
może być różna. Możliwe jest utworzenie spółki pracowniczej czy z udziałem gminy. 
GSPZOZ może także przejąć inny zakład niepubliczny. Co do wypowiedzi Wójta 
Gminy dotyczącej wpływu do budżetu gminy środków z dzierżawy budynków P. 
Podgórska powiedziała, że trzeba zdać sobie sprawę z tego, iż zakład nie będzie miał 
innych środków oprócz tych wynikających z kontraktu z NFZ. Jedynie dodatkowym 
dochodem są środki z wynajmu gabinetów stomatologicznych. Jeżeli dana spółka 
przejmie zakład i chcąc utrzymać trzy ośrodki zdrowia, dodając do tego jeszcze 
koszty dzierżawy, to jej funkcjonowanie może być niepewne w obliczu ewentualnych 
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strat finansowych. Dlatego też opłaty z tytułu dzierżawy powinny być minimalne i 
symboliczne, a gmina nie powinna liczyć na duże zyski,  gdyż żadna spółka nie 
udźwignie dużych kosztów. Inna sytuacja byłaby gdyby gmina była udziałowcem 
spółki i wniosła budynki ośrodków zdrowia aportem do spółki.  
Wójt Gminy powiedział, że gmina nie liczy na duże zyski z tytułu dzierżawy. Ważne 
jest aby zakład nie generował strat. 
Radny Jan Ziemniak wyraził zdanie, że podmiot który będzie zainteresowany 
przejęciem zakładu z pewnością przed podjęciem tej decyzji dokona kalkulacji 
kosztów i  dochodów, bo istotą sprawy jest aby działalność nie przynosiła strat. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński zaapelował do obecnych na sali, a 
szczególnie Sołtysów o rozpropagowanie informacji o planowanych zmianach w 
zakresie funkcjonowania służby zdrowia na terenie gminy. Zwrócił się o udzielanie 
wyjaśnień mieszkańcom, aby rozwiać ich wątpliwości i obawy oraz o podkreślanie 
faktu, że podjęta decyzja nie wpłynie negatywnie na jakość świadczenia usług i nie 
przyniesie szkód dla pacjentów.  
Radny Jan Ziemniak zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 
W głosowaniu wniosek został przyjęty – 13 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 
 
Ad.VI. Godz. 1103  
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Tomasz Budziło 
poinformował, że w okresie międzysesyjnym tj. w dniu 14.02.12r. Komisja odbyła 
posiedzenie, którego tematem było przedstawienie informacji na temat 
funkcjonowania gminnej ochotniczej straży. W trakcie obrad dokonano również 
omówienia spraw dotyczących systemu ochrony i zabezpieczenia przed powodzią na 
terenie gminy. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Jan Ziemniak powiadomił, że 
w dniu 23.02.12r. odbyło się posiedzenie Komisji. Tematem obrad było 
przedstawienie informacji na temat stanu i funkcjonowania Gminnego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. Ponadto wysłuchano 
również informacji na temat oświaty na terenie gminy przedstawionych przez 
Dyrektorów Szkół,  w zakresie wyników nauczania na podstawie ocen i zachowania 
uczniów w szkołach na terenie gminy, zapewnienia bezpieczeństwa w szkołach w 
kwestii zmniejszenia ryzyka i zapobiegania wystąpienia problemów związanych z 
narkomanią, alkoholem oraz wykorzystania w systemie nauczania funduszy na 
nadprogramowe godziny edukacyjne dla szkół. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński zgłosił propozycję, aby nie 
odczytywać protokołów z posiedzeń Komisji, ponieważ wszyscy radni otrzymali 
kopie protokołów. Przewodniczący poddał pod głosowanie tę propozycję. 
W głosowaniu propozycję przyjęto jednogłośnie. 
Protokoły z posiedzeń Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisji 
Oświaty i Spraw Społecznych stanowią załączniki do niniejszego protokołu.  
 
Ad.VII. Godz. 1106  
Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami mogącymi realizować zadania pożytku 
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publicznego za 2011 rok przedstawił Inspektor ds. ewidencji działalności 
gospodarczej Grzegorz Ścipień. 
Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Nie zgłoszono zastrzeżeń i uwag do przedstawionej informacji.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 
 
Ad.VIII/1. Godz. 1131  
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński zgłosił propozycję, aby dokonać 
zmiany kolejności rozpatrzenia projektów uchwał w porządku obrad sesji. 
Zaproponował omówienie jako pierwszego projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXVI/249/01 Rady Gminy Radomyśl z dnia 30 listopada 2001 r. w 
sprawie określenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych powyżej 4,5% 
alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży 
oraz w miejscu sprzedaży na terenie gminy Radomyśl.  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszoną propozycję. 
W głosowaniu propozycję przyjęto jednogłośnie – 14 głosów „za”. 
Odnośnie projektu uchwały Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak poinformowała, że 
wcześniej został przygotowany projekt zmieniający poprzednią uchwałę z 2001r. Po 
konsultacji z radcą prawnym z Wydziału Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego w dniu 
dzisiejszym okazało się, że omawiana uchwała stanowi prawo miejscowe i podlega 
ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego. Taka jest 
obecnie interpretacja Wydziału Nadzoru odnośnie tego projektu uchwały. Sekretarz 
przedstawiła autopoprawki do projektu nie skutkujące zmianą treści uchwały, a 
wprowadzające jedynie nową formę techniczną. 
Poprawki dotyczyły zmiany tytułu uchwały, który przyjął brzmienie: w sprawie 
określenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych powyżej 4,5% alkoholu 
(z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w 
miejscu sprzedaży na terenie gminy Radomyśl nad Sanem. 
 
Ponadto § 1,3 i 4 przyjęły nową treść:  

1) § 1 przyjął brzmienie: 
„1. Na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem ustala się 28 punktów sprzedaży 
napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem 
piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży 
2. Na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem ustala się 2 punkty sprzedaży 
napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem 
piwa) przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży.” 

 
2)  § 3 przybrał następującą treść: 
„Traci moc uchwała nr XXVI/249/01 Rady Gminy Radomyśl z dnia 30 listopada 
2001 roku w sprawie określenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 
powyżej 4,5% alkoholu / z wyjątkiem piwa / przeznaczonych do spożycia poza 
miejscem sprzedaży oraz  w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Radomyśl.” 
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3)  § 4 przyjął postać: 
„Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od opublikowania w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Podkarpackiego.” 
 
Następnie Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych Małgorzata Krawiec omówiła przygotowany projekt uchwały z 
uwzględnieniem powyższych autopoprawek Wójta Gminy. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński odczytał pismo od dzierżawców 
budynku klubu dyskotekowego w Dąbrowie Rzeczyckiej P. Dariusza Czerepaka i 
Leszka Tenderysa, planujących otwarcie i rozpoczęcie działalności rozrywkowej w 
tym obiekcie.  W piśmie najemcy poinformowali, że złożyli wniosek do Wójta 
Gminy o wydanie zezwolenia na sprzedaż alkoholu w barze „Euforia” w Dąbrowie 
Rzeczyckiej. Zapewnili o spełnieniu wszystkich wymogów formalnoprawnych 
określonych ustawą o wychowaniu w trzeźwości i ustawą o swobodzie działalności 
gospodarczej  oraz wymogi BHP i p.poż. Ponadto spełnione zostały warunki 
wynikające z uchwały Rady Gminy Radomyśl z dnia 30.11.01r. w sprawie określenia 
zasad usytuowania na terenie gminy Radomyśl miejsc sprzedaży napojów 
alkoholowych, warunków sprzedaży  oraz określenia godzin sprzedaży tych napojów 
w palcówkach handlowych i zakładach gastronomicznych na  terenie gminy. W 
piśmie najemcy podkreślili, że ponieśli już znaczne wydatki pieniężne na remont 
obiektu w Dąbrowie Rzeczyckiej. Nadmienili, że otwarcie dyskoteki ma na celu 
danie rozrywki młodzieży i osobom dorosłym. Zadeklarowali bezpieczeństwo i 
spokój podczas imprez oraz miejsca pracy dla mieszkańców gminy. 
W dalszej części obrad w kwestii planowanego otwarcia klubu dyskotekowego w 
Dąbrowie Rzeczyckiej zabrał głos mieszkaniec tej miejscowości będący sąsiadem 
obiektu P. Krzysztof Wołoszyn. Poinformował, że wcześniej został przez niego 
złożony do Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wniosek o 
nie wydawanie pozwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w tym lokalu. Pismo 
zostało poparte podpisami mieszkańców Dąbrowy Rzeczyckiej. Prośba wynikła z 
doświadczenia z lat ubiegłych kiedy funkcjonujący wówczas klub stwarzał 
zagrożenie dla mieszkańców i przyczyniał się do dewastacji mienia wsi. P. Wołoszyn 
nadmienił, że Panowie, którzy chcą ponownie otworzyć klub nie konsultowali tej 
sprawy ze społecznością lokalną i będąc nieświadomym problemów z 
funkcjonowaniem klubu zainwestowali dokonując modernizacji obiektu. 
Zabierając głos w powyższej sprawie P. Dariusz Czerepak powiedział, że z jego 
strony i drugiego najemcy będą poczynione wszelkie starania, aby podczas imprez 
było zapewnione bezpieczeństwo oraz spokój i cisza w lokalu i poza nim. 
Powiedział, że można dać szansę młodzieży, której sposób bycia i mentalność się 
zmienia i dla której klub będzie niekiedy jedyną rozrywką. Zwrócił się o przychylne 
załatwienie tej sprawy.  
Odnośnie projektu uchwały zabrał głos radny Jacek Pamuła. Zwrócił uwagę, że w 
projekcie ograniczono liczbę miejsc sprzedaży  alkoholu przeznaczonego do spożycia 
w miejscu sprzedaży do dwóch na terenie całej gminy. Tyle też funkcjonuje punktów. 
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Powiedział, że może powstać problem w przypadku gdy pojawi się kolejny chętny do 
rozpoczęcia tego typu działalności.  
Radny Jan Ziemniak w kwestii otwarcia klubu powiedział, że w trakcie działania 
poprzedniego klubu problemem nie było zapewnienie bezpieczeństwa wewnątrz 
lokalu i na terenie posesji, gdzie porządku pilnowała ochrona, tylko na drogach i 
miejscach publicznych, gdzie dochodziło do niszczenia mienia, zakłóceń ciszy i 
spokoju, zagrożenia bezpieczeństwa mieszkańców. Nie ma możliwości, aby ochrona 
czy policja zapewniła porządek w tych miejscach. 
Radna Marzena Garbacz wyraziła zdanie, że należy zrozumieć i przychylić się do 
woli mieszkańców, którzy są przeciwni funkcjonowaniu klubu, bowiem wiąże się to 
później m.in. z kosztami napraw szkód wyrządzonych przez uczestników imprez. 
Radna powiedziała, że nie chodzi tutaj, aby całkowicie być przeciw istnieniu klubu, 
ale istotną kwestią jest zapewnienie bezpieczeństwa, którego poprzedni właściciel nie 
zdołał zagwarantować mimo składanych zapewnień. Nie jest możliwe spełnienie 
deklaracji zapewnienia spokoju i porządku z przyczyn technicznych, bowiem cała ta 
sytuacja związana z zachowaniem młodzieży jest nie do opanowania. Można  
zastanowić się nad wykorzystaniem lokalu w inny sposób np. na organizację imprez 
zamkniętych np. wesel, ale na funkcjonowanie dyskoteki nie ma zgody społeczności 
Dąbrowy Rzeczyckiej i przyległych miejscowości, które również dotykały skutki tej 
działalności. 
P. Dariusz Czerepak zwrócił się o zaufanie i danie szansy na rozpoczęcie działalności 
dyskoteki. Ponownie zapewnił o dołożeniu wszelkich starań, aby nie dochodziło do 
negatywnych sytuacji jakie miały wcześniej miejsce. 
Po wysłuchaniu wypowiedzi w powyższej sprawie Przewodniczący Rady Gminy 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia liczby punktów 
sprzedaży napojów alkoholowych powyżej 4,5 % alkoholu ( z wyjątkiem piwa) 
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży na 
terenie gminy Radomyśl nad Sanem. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 8 głosów „za”, 1 głos 
„przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących”. 
Uchwała Nr XIII/104/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VIII/2. Godz. 1213  
Projekt uchwały Rady Gminy  w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 
gminy przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził jego przegłosowanie. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/105/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.VIII/3. Godz. 1216  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Radomyśl nad Sanem przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/106/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VIII/4. Godz. 1220  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  udzielenia pomocy rzeczowej 
Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego pn. „Budowa 
chodników w ciągu dróg wojewódzkich: Nr 854 w miejscowości Chwałowice i Nr 
856 w miejscowościach Antoniów, Radomyśl nad Sanem, Wola Rzeczycka” 
przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Radny Stanisław Kosiński wyraził niezadowolenie z przeciągającej się realizacji 
budowy chodników. Powiedział, że wykonanie projektu technicznego rozpoczęto 
kilka lat wstecz  i w dalszym ciągu nie ma dokumentacji na to zadanie. Zapytał co 
jest tego przyczyną i  jakie miejscowości będzie obejmowała inwestycja. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz wyjaśnił, że przedłużające się opracowanie projektu 
wynikło z konieczności dokonania uzgodnień z Podkarpackim Zarządem Dróg 
Wojewódzkich w zakresie odwodnienia chodników i przeprowadzenia badań 
geologicznych, a obecnie z powodu ustalenia pasa drogowego pod inwestycję. 
Chodniki będą realizowane w ciągu dróg wojewódzkich. W pierwszej kolejności 
wykonany będzie projekt w Chwałowicach, później w Antoniowie, Radomyślu i 
Woli Rzeczyckiej. Wójt nadmienił, że nie ma szans, aby w bieżącym roku nastąpiło 
rozpoczęcie budowy chodników, ale wynika to z przyczyn niezależnych od gminy.  
W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 
zarządził głosowanie przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/107/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VIII/5. Godz. 1230  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Stalowowolskiemu przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Radny Stanisław Kosiński zwrócił się do radnego Powiatu Stalowowolskiego Janusza 
Perły o informacje na temat realizacji zadań przez Powiat na terenie gminy. 
Powiedział, że w tym zakresie gmina jest pokrzywdzona w porównaniu z innym 
gminami. Zapytał również o nie remontowaną od kilkunastu lat drogę powiatową 
Chwałowice – Łążek Chwałowski.  
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Radny Janusz Perła powiedział, że w budżecie powiatu na br. w zakresie inwestycji 
drogowych jest tylko budowa chodnika w Chwałowicach do kompleksu boisk Orlik 
oraz w ramach dofinansowania odcinka drogi powiatowej Antoniów – Chwałowice. 
Środki budżetowe są ograniczone, a wiele dróg wymaga modernizacji. Droga 
Chwałowice – Łążek Chwałowski nie jest ujęta do realizacji. Przy opracowywaniu 
projektów budżetu na przyszłe lata droga będzie wzięta pod uwagę. 
Wskutek braku kolejnych głosów na temat przedstawionego projektu 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził jego przegłosowanie. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/108/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VIII/6. Godz. 1236  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia Gminy Radomyśl nad Sanem 
do realizacji w 2012r. projektu pn. „Czas na aktywność w Gminie Radomyśl nad 
Sanem” w ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Nowak 
– Wojtala. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie przedstawionego projektu 
uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/109/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VIII/7. Godz. 1241  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl 
nad Sanem w 2012 roku przedstawiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Sekretarz Gminy poinformowała o poprawce w projekcie uchwały polegającej na 
wykreśleniu w § 6 w pkt 2 o treści: „Wykonywanie na koszt Gminy sterylizacji, 
kastracji i znakowania  (czipowanie) zwierząt bezdomnych pozostających pod 
tymczasową opieką Gminy, przed przekazaniem ich nowym właścicielom” wyrazów 
„sterylizacji, kastracji”. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Radny Jacek Pamuła zwrócił uwagę na nieuregulowaną sprawę zwierząt 
wolnożyjących pojawiających się na terenach zabudowanych i stwarzających 
zagrożenie dla ludzi. Szczególnie groźne dla mieszkańców są bobry często 
pojawiające się przy zabudowaniach. Nie rozstrzygnięte jest, kto powinien w tym 
zakresie podjąć działania.  
Radny Bolesław Puka wyraził zdanie, że program został przygotowany ale w 
rzeczywistości może okazać się, iż mogą być problemy z jego realizacją. Zwrócił 
uwagę, że w Żabnie występuje problem z bezpańskimi psami. W tej sprawie często 
występuje mieszkanka Żabna. Jednak nie można rozwiązać tego problemu ze 
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względu na brak wolnych miejsc do przetrzymywania zwierząt przy Zakładzie 
Gospodarki Komunalnej. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował, że sytuacja w tym zakresie polepszy się z 
chwilą przeniesienia kojców z ZGK na teren oczyszczalni ścieków, gdzie są ku temu 
odpowiednie warunki. Ilość miejsc wówczas będzie zwiększona. Bezdomne psy 
powinny być przekazywane na bieżąco do schroniska, ale obecnie żadne pobliskie 
schronisko nie przyjmuje zwierząt. Ponadto wiąże się to z kosztami. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie przedstawionego projektu 
uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 12 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący” ( w trakcie głosowania nieobecna była radna Marzena Garbacz). 
Uchwała Nr XIII/110/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VIII/8. Godz. 1253  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 
budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki przedstawiła Skarbnik 
Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – 
jednogłośnie ( w trakcie głosowania nieobecna była radna Marzena Garbacz). 
Uchwała Nr XIII/111/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad.VIII/9. Godz. 1257  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził jego przegłosowanie. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – 
jednogłośnie ( w trakcie głosowania nieobecny  był radny Tomasz Budziło). 
Uchwała Nr XIII/112/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad.VIII/10. Godz. 1300  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2012 
przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Radny Stanisław Kosiński poruszył kwestię remontu dróg uszkodzonych w trakcie 
powodzi. Powiedział, że gminna komisja po powodzi oszacowała straty wskazując 
drogi do remontu. Obecnie będzie remontowana droga w Rzeczycy Okrągłej, ale co z 
innymi drogami. Szczególnie w Chwałowicach w tym zakresie  nic się nie realizuje. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz przypomniał, że w ubiegłym roku ze środków na usuwanie 
skutków powodzi zmodernizowana została droga między cegielniami w 
Chwałowicach. Być może uda się w br. otrzymać jeszcze promesę na remont 
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kolejnego odcinka drogi w tej miejscowości tj. odcinka do boiska sportowego. 
Obecnie udało się pozyskać środki, które skierowano na naprawę również bardzo 
zniszczonej drogi w Rzeczycy Okrągłej. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie przedstawionego projektu 
uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIII/113/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 
 
Ad.VIII/11. Godz. 1324  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna 
Szeliga. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie przedstawionego projektu 
uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – 
jednogłośnie ( w trakcie głosowania nieobecny  był radny Bolesław Puka). 
Uchwała Nr XIII/114/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VIII/12. Godz. 1326  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w 
Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w ramach 
PROW inwestycji „Budowa ogólnodostępnej sali gimnastycznej i łącznika z 
istniejącym budynkiem Zespołu Szkół w Rzeczycy Długiej” przedstawiła i omówiła 
Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie przedstawionego projektu 
uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – 
jednogłośnie ( w trakcie głosowania nieobecny  był radny Bolesław Puka). 
Uchwała Nr XIII/115/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VIII/13. Godz. 1328  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 
Radomyśl nad Sanem na 2012 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Edward 
Wermiński.  
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził jego przegłosowanie. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – 
jednogłośnie ( w trakcie głosowania nieobecny  był radny Bolesław Puka). 
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Uchwała Nr XIII/116/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VIII/14. Godz. 1333  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2012r. przedstawił Z-ca 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Jerzy Gorczyca.  
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził jego przegłosowanie. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – 
jednogłośnie ( w trakcie głosowania nieobecny  był radny Bolesław Puka). 
Uchwała Nr XIII/117/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VIII/15. Godz. 1335  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Małgorzata 
Nowak. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński zaproponował podwyższenie diety 
za udział w sesji dla Wiceprzewodniczącego o 100 zł z kwoty 250zł na 350 zł. 
Motywował to faktem, że obecnie tę funkcję sprawuje jedna osoba i został 
zwiększony zakres pracy  Wiceprzewodniczącego poprzez jego udział w różnego 
rodzaju wyjazdach i uroczystościach.  
Radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, że Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
powinien pełnić dyżury przyjęć dla mieszkańców gminy. Powiedział, że jest to 
potrzebne dla usprawnienia pracy Rady Gminy i Urzędu Gminy oraz dla 
zapewnienia, jego zdaniem,  rozwoju gminy.  
Następnie Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych przedstawili przyjęte 
propozycje kwoty diet dla Wiceprzewodniczącego. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Jan Ziemniak poinformował, 
że Komisja przyjęła kwoty diet:  
- za udział w sesji – 300 zł 
- w przypadku prowadzenia sesji – 400 zł. 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Tomasz Budziło 
poinformował, że Komisja również zaproponowała kwoty diet w wysokości:  
- za udział w sesji – 300 zł 
- w przypadku prowadzenia sesji – 400 zł. 
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Jerzy Gorczyca poinformował, że 
Komisja zaproponowała kwoty diet na dotychczasowym poziomie tj.:  
- za udział w sesji – 250 zł 
- w przypadku prowadzenia sesji – 400 zł. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone propozycje. 
W głosowaniu za propozycją: 
- za udział w sesji – 350 zł 
- w przypadku prowadzenia sesji – 400 zł. 
głosował jeden radny. 
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W głosowaniu za propozycją: 
- za udział w sesji – 300 zł 
- w przypadku prowadzenia sesji – 400 zł. 
głosowało 8 radnych. 
W głosowaniu za propozycją: 
- za udział w sesji – 250 zł 
- w przypadku prowadzenia sesji – 400 zł. 
głosowało dwóch radnych. 
Jeden radny wstrzymał się od głosu. 
Przyjęto wysokości diet Wiceprzewodniczącego Rady Gminy: 
- za udział w sesji – 300 zł 
- w przypadku prowadzenia sesji – 400 zł. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z 
przyjętymi stawkami diet. 
W głosowaniu projekt uchwały  przyjęto jednogłośnie – 13 głosów „za”. 
Uchwała Nr XIII/118/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.VIII/16,17,18. Godz. 1345  

Projekty uchwał Rady Gminy w sprawie dokonania wpisów do „Księgi Zasłużonych” 
dla Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił  Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Do projektów uchwał w sprawie dokonania wpisów do „Księgi Zasłużonych” dla 
Gminy Radomyśl nad Sanem Pani Janiny Golik, Pana  Kazimierza Maciurzyńskiego, 
Pana Zbigniewa Kozłowskiego Komisje Stałe nie zgłosiły uwag. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał projekty 
uchwał pod głosowanie. 
W głosowaniu projekt uchwały w sprawie dokonania wpisu do „Księgi Zasłużonych” 
dla Gminy Radomyśl nad Sanem Pani Janiny Golik przyjęto jednogłośnie – 13 
głosów „za” ( brak radnego Bolesława Puki). 
Uchwała Nr XIII/119/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
W głosowaniu projekt uchwały w sprawie dokonania wpisu do „Księgi Zasłużonych” 
dla Gminy Radomyśl nad Sanem Pana Kazimierza Maciurzyńskiego przyjęto 
jednogłośnie – 13 głosów „za” ( brak radnego Bolesława Puki). 
Uchwała Nr XIII/120/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Projekt uchwały w sprawie dokonania wpisu do „Księgi Zasłużonych” dla Gminy 
Radomyśl nad Sanem Pana Zbigniewa Kozłowskiego w głosowaniu został przyjęty – 
12 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący” ( brak radnego Bolesława Puki). 
Uchwała Nr XIII/121/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. IX. Godz. 1352 

Deklarację Rady Gminy w sprawie uczczenia Narodowego Dnia Pamięci „Żołnierzy 
Wyklętych” przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Przedstawiona Deklaracja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Radny Stanisław Kosiński wyraził opinię, iż należałoby uczcić pamięć, również 
poprzez przyjęcie deklaracji, mieszkańców naszej gminy, którzy walczyli i zginęli 
podczas II wojny światowej oraz ofiar pacyfikacji w Łążku Chwałowskim. Wskazane 
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byłoby również zorganizowanie uroczystości, aby oddać hołd osobom żyjącym, a 
uczestniczącym w tamtych wydarzeniach. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński powiedział, że corocznie w wielu 
miejscach m.in. Łążku Chwałowskim czy Goliszowcu odbywają się uroczystości 
upamiętniające wydarzenia z II wojny światowej. Bierze w nich udział delegacja  z 
Urzędu Gminy. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz oznajmił, że dodatkowe uroczystości można by 
zorganizować, ale inicjatywa w tym zakresie powinna wyjść od mieszkańców. Gmina 
może włączyć się w organizację i wspomóc tego typu oddolne działania. 
Przewodniczący Rady gminy poddał pod głosowanie przygotowaną Deklarację.  
W głosowaniu Deklaracja została przyjęta jednogłośnie – 13 głosów „za” ( brak 
radnego Bolesława Puki). 
 
Ad. X. Godz. 1359 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przypomniał o obowiązku złożenia 
przez radnych oświadczeń majątkowych za 2011r., którego termin upływa z dniem 
30.04. br. 
Sołtys sołectwa Łążek Chwałowski Edward Pałka powrócił jeszcze do tematu 
uczczenia pamięci osób, które poniosły śmierć w czasie II wojny światowej. 
Zaakcentował, że co roku w dniu 2 lutego odbywają się uroczystości oddające cześć 
ofiarom pacyfikacji z Łążka Chwałowskiego i okolicznych miejscowości. Obejmują 
one mszę św. w Łążku Zaklikowskim oraz apel poległych i złożenie wieńców na 
cmentarzu w Łążku Chwałowskim. Zawsze bierze w nich udział delegacja z Urzędu 
Gminy. Z przyczyn technicznych nie ma możliwości zorganizowania spotkania  w 
Domu Ludowym ze względu na brak ogrzewania w budynku. Sołtys nadmienił o 
małym zaangażowaniu i zainteresowaniu mieszkańców Łążka Chwałowskiego w 
organizacji uroczystości. Będąc przy głosie zwrócił jeszcze uwagę na problemy z 
komunalizacją mienia wiejskiego w Łążku Chwałowskim oraz brak współpracy i 
porozumienia w tym zakresie z mieszkańcami wsi. 
Następnie zabrał głos Sołtys wsi Chwałowice Adam Majewski. Powrócił do 
przyjętego Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami i poruszył temat 
szczepienia psów. Przypomniał, że wcześniej był prowadzony rejestr psów i każdy 
właściciel był zobowiązany do zaszczepienia psa. Obecnie ten obowiązek jest 
respektowany przez znikomą część właścicieli, bowiem coraz mniej wykonuje się 
szczepień. Należałoby podjąć działania, aby zmobilizować mieszkańców do 
wywiązywania się z tego obowiązku. Być może Rada Gminy w tym kierunku 
mogłaby podjąć jakieś kroki. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński powiedział, że poruszoną kwestię z 
pewnością regulują odgórne przepisy. Sprawą szczepień psów może się jednak zająć 
merytoryczna w tym zakresie Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa. 
 
Na sesji zgłoszono następujące wnioski: 
Wniosek zgłoszony przez radnego Mariusza Skwarę: 
1. „Proszę o usunięcie zakrzaczeń przy drodze powiatowej w Dąbrówce Pniowskiej 
obok posesji Pani Bąkowej. Gałęzie wchodzą w pas drogi.” 
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Wniosek zgłoszony przez radnego Jacka Pamułę: 
2. „Dotyczy napraw ubytków wiosennych na drogach wiejskich, utwardzonych na 
terenie miejscowości Rzeczyca Okrągła. Naprawa w/w ubytków jest konieczna 
ponieważ niedokonanie tych napraw może doprowadzić do przełomów w drogach i 
kompletnych  ich dewastacji.” 
 
Wnioski zgłoszone przez radną Małgorzatę Krawiec: 
3.„Wnioskuję o wykonanie remontów ubytków dróg asfaltowych na terenie Kępy 
Rzeczyckiej. Istniejące ubytki stwarzają zagrożenie dla użytkowników dróg.  
4. „Planując wykonanie oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Radomyśl proszę o 
wykonanie przynajmniej jednej lampy w bardzo wąskiej uliczce – Wola Rzeczycka 
31 – 34 (numery domów mieszkańców tej ulicy). Jest ona całkowicie ciemna. Nie ma 
tam zupełnie żadnego oświetlenia.” 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 
5. „Budowa oświetlenia ulicznego w Chwałowicach: 
- do Orlika od Pana Bąka,  
- w stronę Nowej Wsi od Pana Stawiarskiego,  
- do Pana Szeligi Wojciecha,  
- do boiska sportowego w Chwałowicach  
- do osiedla na Wygodzie  i Grudzy w stronę wału.” 
6. „Budowa drogi asfaltowej od Wygody w stronę granicy lubelskiej.” 
7. „Budowa chodników przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach -3 km.” 
8. „Budowa drogi przeciwpowodziowej w stronę Popowic do Pana Kozłowskiego 
Leszka.” 
9. „Budowa drogi przeciwpowodziowej Chwałowice – Grudza koło boiska 
sportowego.” 
10. „Utwardzenie drogi  przeciwpowodziowej do Pana Kamińskiego.” 

Ad. XI. Godz. 1407 
Na tym zakończono obrady XIII sesji Rady Gminy. 
 
 
 
Protokołował: 
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 


